
Juan Jesus: Mamy jakość, aby rozegrać wielki sezon

News - ASRoma.pl

"Przeciwko Porto będzie wielki mecz, gdyż mają zespół o wysokich

walorach", mówi Juan Jesus dla mikrofonów portalu lance.com.br,

odnosząc się do nadchodzących eliminacji Ligi Mistrzów.

"Liga Mistrzów to wielki rozgrywki, jestem pewien, że będzie to ciężkie wyzwanie.

Sądzę, że cel awansu do fazy grupowej osiągnie ten, kto popełni mniej błędów".

Obrońca mówi o celach Giallorossich na sezon: "Naszym celem jest celowanie w

najlepsze wyniki. Naszym priorytetem w tym momencie jest Liga Mistrzów, która

jest naszym pierwszym celem. Musimy dać z siebie co najlepsze, aby awansować w

przyszłym sezonie bezpośrednio. Nasz zespół ma wystarczającą jakość, aby

rozegrać wielki sezon zarówno w Lidze Mistrzów, Serie A i Coppa Italia".

Juan Jesus mówi też o swojej aklimatyzacji w Romie: "Pierwsze dni były bardzo

satysfakcjonujące. Wszystkie osoby, które spotkałem były dobre, przyjęli mnie

bardzo dobrze. Wszyscy byli bardzo zabawni i pozwolili mi poczuć się jak w domu.

Brazylijczycy dopiero co przybyli, tak jak ja, dlatego bardzo się zżyliśmy. Jesteśmy

ze sobą związani i to na pewno pomaga również drużynie. Każdy za nas, na każdej

pozycji, może pomóc bardzo Romie w osiągnięciu jej celów: w osiągnięciu przede

wszystkim fazy grupowej Ligi Mistrzów i zdobyciu jak największej liczy punktów w

Serie A".
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